
 

Referat bestyrelsesmøde 21.02.2023 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Tirsdag 21.02.2023 17.00 – 19.00 Personalerum RG Vivi RG 

Mette, 

Dorthe, 

Maria 

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 

 

 

17.00-17.10 
Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde d. 13/12 
 

 

2. 17.10-17.30 
Orientering fra ledelsen: 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra 
skolen, herunder SFO 
 

Elevtal er uændret på ca. 68 elever, der er rimelig stor 
søgning, men mest i de ældre klasser, hvor vi er fyldt op. 
Økonomien er meget fornuftig. Vi kommer ud af 2022 
med et overskud på ca. 90tkr, hvilket er noget højere end 
forventet. 
Niels er startet i SFO på 65% ansættelse og er blevet 
taget rigtig godt imod af elever og personale. Niels 
overtager alle morgenåbnere og er pædagogisk ansvarlig 
sammen med Vibeke. 
Martin har fået omlagt 9 timer ugentligt til at assistere 
Allan med teknisk service. 
 
Der er lavet aftaler med Skoleindkøb og Besparelse.dk, 
der kan give os gode priser og rabatter på stort set alt. 

3. 17.30-17.45 
Orientering fra 
medarbejderrepræsentant 
 

Rasmus refererer fra personalegruppen: 
Vi har fokus på ”Det Gode Sprog”, og der arbejdes på 
forskellig vis med dette indtil Påskeferien. Af tiltag i 
klasserne kan bl.a. nævnes: 
A-kl.: 
I uge 6 startede et IVK-forløb op, hvilket der arbejdes videre med. ”Tal pænt” ved udtjekning: hvad har du sagt 
af pæne ting? Hvad har du hørt af pæne ting? 
B-kl.: 
Der snakkes dagligt med det, og arbejdes med fire farver: 
Rød, gul, grøn og grå; fire adfærdstyper med sproget. 
Inspiration fra KAT-kassen. 
C-kl.:  
Øvelse i klassen: Hvad tror I (eleverne), vi synes er 
grimme ord? Reflekterende samtaler om grimt/pænt 
sprog, eleverne byder godt og nuanceret ind. 
D-kl.: 
Mange gode snakke og stor opmærksomhed på 
hinandens grænser. Hvad kan man sige til hvem, og hvor 
ligger grænserne. Fokus på teenagesprog og ”Takt & 
Tone” i forskellige sammenhænge. Materiale fra Børns 
vilkår og MiLife-kursus bruges. 
 

4. 17.45-17.55 
Evaluering af Nytårstaffel 
 

Rigtig god idé at holde det uden for skolens rammer, det 
var meget hyggeligt og bør gentages. 



 

      

 

5. 17.55-18.40 
Kommende større, økonomiske 
projekter 

- Lånetilbud 
- Kloakering + fliser 
- Nyt tag 

”Vi afventer bankens finansieringstilbud, 
og så tager vi stilling til de forskellige 

tilbud på renovering af taget. 

Intet nyt om kloakering endnu, Michael 

aftaler en tid med kloakmesteren.” 

Pga. skolens mangeårige overskud og voksende likviditet 
foreslår banken en udvidet kassekredit, hvilket vil være 
besparende i forhold til at optage et kreditlån i skolen.  
 
-Bålhytte: 
Det foreslås, at vi samler 10 mand til at pille den gamle 
ned d. 22. april kl. 9.00 – 13.00. Så kan den nye opstilles 
umiddelbart derefter, efter aftale med firmaet. 
 
-Tag: 
Rasmus undersøger en loftrente på kreditten og snakker 
med Henrik ang. tilbud på tag. 
Vi har fået to tilbud.  
 
-Kloakering: 
Michael og kloakmester kommer forbi skolen 10. marts 
og kigger på projektet.  
 

6. 18.40 – 18.50 
Generalforsamling 25. april. 
 

Indkaldelse med dagsorden sendes ud til forældre d. 31. 
marts (fredag før Påske), så forældre har tid til at komme 
med forslag til dagsorden.  
Anne, Maia og Dorthe er på valg. Dette er suppleanterne, 
Heidi og Maria også. 
 

7. 18.50 – 19.00 
Evt. 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Punkter til dagsorden 
 

Ang. PR: Vi vil kontakte avisen for en artikel om det 
seneste års udvikling.  
Der søsættes en Facebookkampagne henvendt til 
indskolingselever i foråret. 
 
Næste bestyrelsesmøde er d. 2. maj kl. 17.00 – 19.00. Der 
vil være pizza og sodavand. Også sukkerfri! 
 
Punkter til næste møde: 
-Evaluering af Generalforsamling 
-Arbejdslørdag d. 13. maj 
-Kræmmermarked 
-Byfest i Rynkeby 
 


